

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE

Identificació de la sessió:

Data: 13 de setembre de 2018

Inici: 21h

Fi: 22:30 h

Lloc : Unió Batllorienca

Caràcter de la sessió: ordinari

Assistents:

Presidenta : M. Helena Lagarda Planas

| | | |
|------------------|-----------------------|--------------------------|
| Vicepresidenta : | Anaïs Medina Terradas | particular |
| | Joaquim Pagès Oliver | particular |
| | Anna Oliver Torrent | particular |
| | Berta Martín Garcia | particular |
| | Jofre Jovellar Ortega | particular |
| | Rosa Forné Geli | patronat de la gent gran |
| | Joan Ridorsa Juhé | “ “ |

Secretària: Àngels Berenguer Puig

També assisteix la Sra. Dolors Terradas, en qualitat de públic.

Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior
2. Informació de la presidenta
3. Informació de les comissions
4. Torn obert de paraula

Desenvolupament de la sessió:

La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21h.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l'esborrany de l'acta de la sessió anterior i si han de fer alguna observació.

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l'aprovació de la referida acta.

2. Informació de la presidenta

La Sra. presidenta comenta que s'han rebut queixes relatives a la brutícia, males herbes a les voreres, el clavegueram embossat i els talls d'aigua constants que s'han anat produint en les darreres setmanes.

En relació amb les queixes, intervé la Sra. Terradas, que assisteix en qualitat de públic, per posar de manifest que certament hi ha una situació de deixadesa en general a La Batllòria per la manca de neteja, voreres amb herbes altes, la manca de poda dels arbres de la zona de Cal

Bové i d'altres, etc. A més, proposa que es parli amb el mossèn per endreçar l'espai del voltant de l'Església, tallar els xiprers i netejar. També comenta que caldria parlar amb l'entitat que organitza el 4X4 per tal que aquesta activitat generi les menors molèsties possibles als veïnats i afegeix que la porta de la Roca Umbert està oberta (aquest accés hauria d'estar tancat per evitar riscos). Finalment apunta la poca actuació policial davant actituds incíviques i situacions presumptament delictives que s'observen a la via pública (com la venda de droga).

Intervé la Sra. Medina per comentar que aquestes situacions estan provocant una sensació d'inseguretat que fa que la gent marxi de La Batllòria. L'ambient ha canviat molt en els darrers anys.

També pregunta quan es pintarà la paret de l'espai del Safareig, perquè dona mala imatge tal com està ara.

El Sr. Jovellar pregunta què s'està fent amb el problema dels ocupes i apunta que cal exigir solucions.

La Sra. presidenta explica que s'ha reunit amb el cap de Mossos a Sant Celoni i amb la Policia Local, però no consten denúncies fetes per aldarulls o problemes amb els ocupes. Sense denúncies el problema no es fa prou visible.

3. Informació de les comissions

La Sra. Oliver comenta que cal preparar la inauguració del Parc de l'1 d'Octubre.

Es proposa de fer l'activitat el dia 29 de setembre i un parell de dies abans es col·locaria el cartell amb el nom.

La Sra. presidenta proposa fer cartells per fer difusió de l'acte i anunciar-ho a les xarxes socials.

També comenta que el dia 19 de setembre es fa una reunió de valoració de la Festa Major i ja podem començar a prendre apunts per la propera i aprofita per recordar que properament es podria inaugurar la ruta de la Serra de Can Puig, només falta posar les fites. Es proposa de fer-ho al novembre.

4. Torn obert de paraula

La Sra. Martin pregunta si hi ha alguna informació més de les mesures correctores de soroll a la C35.

La Sra. Forné pregunta si finalment es podran posar banders rugoses reductores de velocitat a l'entrada del poble.

El Sr. Ridorsa comenta que properament es farà un nou curs de funcionament de mòbils i tablets adreçat a la gent gran i pregunta si s'ha parlat en algun moment de la possibilitat de canviar el nom del carrer Miquel Mateu, tenint en compte la seva vinculació amb el règim franquista.

La Sra. presidenta respon que aquesta proposta ja està recollida a la Comissió del Nomenclàtor per tenir-la en compte.

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a les 22 hores i s'estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta.

La secretària de la sessió
Àngels Berenguer Puig

Vist-i-plau
La presidenta del Consell de Poble
M. Helena Lagarda Planas